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Referat fra styremøte i Strandparken Velforening 14.10.2024 
 
Til stede:  Reidar Juel Mathisen, Per Gran Werner, Heidi Ruud-Johansen, Ola Skogheim, 

Karin Røed Arvesen og Inger Jahre.  
Gro Jørgensen (valgkomiteen) til stede ved forberedelse av kommende årsmøte  
(se 76/2024). 

 
Forfall:  Elisabeth Tangen, Jon Brodersen og Terje Barstad  
Fravær:  
 

 

Sak 66/2024: Godkjenning av agenda. OK. 
 

Sak 67/2024. Godkjenning av referat fra 12.08.2024. OK. 
 
Sak 68/2024: Økonomi: Velforeningen har kr 280 230 på konto og Sjøbua kr 24 932.  
 

Sak 69/2024: HMS: Ingen saker. 
 

Sak 70/2024: Båtforeningen: Representant ikke til stede. 
 

Sak 71/2024: Sikring av badebrygga  

Velforeningen har mottatt bekymring om at skiltene med «Stuping forbudt» blir oversett. 

Styret er oppfordret til å finne en løsning som markerer dette tydeligere enn nå. 

Vedtak: Før ny badesesong settes det opp gjerde i enden av brygga i bryggas bredde, 

1m høyt (Per og Inger).  

Skilt (A3) med både symbol og tekst festes på gjerdet. Reidar 
 

Sak 72/2024: Hjemmesiden. Tilbud fra studiothunold.no (fortsettelse av sak 60/2024) 

Det er kommet tilbud med antydning om 20 000 kr for å lage ny hjemmeside, 550 kr/mnd for 

vedlikehold. Tilbyder er usikker på hva vi egentlig ønsker. Derfor ingen eksakt pris. Styret 

trenger også mer informasjon om hva vi eventuelt kan komme til å betale for, f.eks 

funksjonalitet, hva skal ligge der av informasjon til enhver tid, hvem skal kunne legge inn nytt 

stoff/redigere. Sameiene bør involveres i dette.  

Det har også vært innspill fra to andre tilbydere uten direkte prisantydning. Det startes en 

prosess i forhold til Studiothunold i første omgang.   
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Vedtak: Studiothunold inviteres til et avklarende møte. Reidar, Heidi og Inger deltar. 

Foreslåtte datoer: onsdag 30. oktober eller onsdag 6. november kl. 11.00, Sjøbua. Heidi 

avklarer dato. 

Formøte: onsdag 23. oktober kl. 11.00, Sjøbua 

Inger sender mail til lederne i sameiene og ber om innspill før formøtet. 

 

 

Sak 73/2024: Årshjul 

Styret ønsker et årshjul i tråd med forslaget som ble sendt ut med møteinnkallingen.  

Vedtak: Inger redigerer forslaget med utgangspunkt i at årsmøtet skal holdes innen 

utgangen av mars hvert år. Nytt forslag sendes ut med innkallingen til neste styremøte. 

Reidar setter opp saken i sakslista. 

 

Sak 74/2024: Høstdugnad 

Går vesentlig ut på å få satt utemøbler inn i containeren. Forslag til dato: 24. oktober. 

Vedtak: Reidar kontakter dugnadsleder Jon. 

 

Sak 75/2024: Søknad om støtte til helle-legging 

Det ble reist spørsmål om hvordan styret prinsipielt skal forholde seg til saker som dette. Det  

skaper presedens. Denne saken gjelder et areal der også velforeningen er eier, ikke kun de  

aktuelle sameiene (Strandparken Finale og to til).  

Vedtak 4 stemmer mot 2: Velforeningen støtter tiltaket med 10 000 kr. Sameiene  

får tilskuddet når regning foreligger. Reidar gir beskjed til styreleder i  

Strandparken Finale. 

 

Oppfølging av gamle saker 

- Sak 46/2024: Beskjæring av tre på KL1, lekeplass 

Heidi har snakket med fungerende styreleder i nærmeste sameie. Ingen motforestillinger 

mot at treet tas ned. 

Reidar kontakter Grøteig for å få jobben gjort. 

 

- Sak 60/2024: Hjemmeside (og GDPR) 

Styret bør vise at foreningen tar personvern på alvor – både i drift av foreningen og ved 

synliggjøring på hjemmesiden. Eget regelverk tilpasset foreningen utarbeides med 

utgangspunkt i GDPR (General Data Protection Regulation) fra EU/EØS. Reidar og Inger 

utarbeider forslag til neste møte.  

 

- Sak 65/2024: Årsmøtet for 2024: Avholdes torsdag 27. mars 2025 kl. 19.00 – 21.00, 

alternativt torsdag 3. april. Inger kontakter Thon hotell for bestilling av lokale. Bestille kaffe 

og wienerbrød til 35 personer. 

Ang. valg: Leder og kasserer har hatt vervene i fire år og stiller ikke til gjenvalg. To 

medlemmer i husstyret i Sjøbua går ut.  
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- Sak 63/2024: Trafikk i Strandparken – fartshumper 

For å gjøre eventuelle tiltak, må kommunen ha et objektivt vurderingsgrunnlag. Etter 

muntlig og skriftlig kontakt med kommunen, har styret fått tilbakemelding om at 

kommunen vil gjennomføre fartsmåling i en uke. Det er venteliste og uvisst når. Visse 

kriterier må oppfylles for at tiltak settes inn. Inger gir tilbakemelding til kommunen om 

hvor radar bør settes opp.  

 

- Sak 52/2024: Skjev gatelykt i Jørgen Ferjemanns vei 

Firma Laugstol (var på oppdrag i B10 og ble rådspurt) rettet opp lykta med håndmakt. Det  

bør fylles opp med egnet masse rundt lykta for at den ikke skal bli skjev igjen.   

 

 

Eventuelt 

- Tujahekk mot Strandparken i B10. Det har kommet en del reaksjoner på at hekken er tatt 
kraftig ned. Det er gjort av trafikkhensyn. Det kjøres fort i Strandparken og har vært farlige 
situasjoner ved utkjøring fra nr. 111/113. Hekken vil vokse fra bunnen og har allerede 
begynt å skyte nye skudd.  

- Styret må jobbe med budsjettet framover. Alle ser på det til neste møte. 
(Referentens tilføyelse: tenk også litt over innhold til desembernummeret av 
Strandparken-nytt.) 

 

Neste styremøte: mandag 11. november. 

 

Inger Jahre 

referent 


